

Part Number:
5001.6065

Mounting Guidelines:

- Due to the variety of surfaces to which the unit may be mounted, mounting hardware is not provided. Use only high-quality stainless steel hardware.
- Mount the unit to a surface capable of bearing the full weight of the product.
- Install within range of a power outlet. Plug in to turn the LED on, unplug to turn the LED off.
- Secure the arm before travel if mounted within a trailer or other mobile device.

Warranty:

This item is warranted for consumer use for 1 year after the date of retail purchase. Warranty valid only in the USA.

This item is warranted to the original retail purchaser to be free from defects in materials and workmanship, ordinary wear and tear expected. This warranty shall not apply to any defects caused by: (I) overloading, (II) physical abuse of goods or any acts of vandalism by any person, (III) improper installation or use contrary to the instructions, (IV) commercial use. The sole remedy under this warranty is at the discretion of the manufacturer: the replacement of the same or similar product, or the refund of the original purchase price. Extreme Max™ is not responsible for any consequential or incidental damages. Any and all freight charges to handle warranty claims are the responsibility of the customer. Extreme Max™ is not responsible for any labor charges that may be incurred.

Mounting Guidelines:

- En raison de la variété des surfaces sur lesquelles l'unité peut être montée, le matériel de montage n'est pas fourni. Utilisez uniquement du matériel en acier inoxydable de haute qualité.
- Montez l'unité sur une surface capable de supporter le poids total du produit.
- Installez à portée d'une prise de courant. Branchez-le pour allumer la LED, débranchez-le pour éteindre la LED.
- Fixez le bras avant de voyager s'il est monté dans une remorque ou un autre appareil mobile.

Warranty:

Cet article est garanti pour une utilisation par les consommateurs pendant 1 an après la date d'achat au détail. Garantie valable uniquement aux États-Unis.

Cet article est garanti à l'acheteur au détail d'origine comme étant exempt de défauts de matériaux et de fabrication, d'usure normale attendue. Cette garantie ne s'applique pas aux défauts causés par: (I) la surcharge, (II) l'abus physique des marchandises ou tout acte de vandalisme par quiconque, (III) une installation ou une utilisation incorrecte contraire aux instructions, (IV) une utilisation commerciale. Le seul recours en vertu de cette garantie est à la discrétion du fabricant: le remplacement du même produit ou d'un produit similaire, ou le remboursement du prix d'achat d'origine. Extreme Max™ n'est pas responsable des dommages indirects ou accessoires. Tous les frais de transport pour traiter les demandes de garantie sont à la charge du client. Extreme Max™ n'est pas responsable des frais de main-d'œuvre qui pourraient être encourus.